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متن پرسش

به نام خدا باسلام خدمت استاد عزیز باتشکر فراوان از اینکه وقت می گذارید وبه سوالات ما جواب می

دهید آقای طاهر زاده لطفا جوابهایتان را روشنتر بدهید جوری که مسایل دنیایی مارا برطرف کند چون

اول راهیم ومحتاج راهنمایی بزرگانی مانند شما 1- نظر شمادر مورد دکتر روازاده وخدادادی که ادعای

طب سنتی واسلامی می کنند چیست وآیا شما برنامه یا کتابی در این مورد برایمعرفی دارید چون در

اسلام تاکید زیادی بر تغذیه وسلامت می شودواین آقایان خیلی مسایل علمی روز را رد می کنند مانند

استفاده از شیر وماست و... آیا شما قبول دارید 2-آقای طاهر زاده 4الی5سال است که ازدواج کرده ام

وهمسر شایسته ای دارم ودو کودک یکی دوساله ویکی در راه با امید فراوانی زندگی متعهلی رابرگزیدم

به امید توحید عرفان ولی حالا از دوران مجردی هم عقب تر هستم واوضاع وخیمی دارم ونگران

فرزندانم هستم چون هیچ ندارم که در اختیارشان بگذارم ودلم می خواهد آنها از اول با اسلام ناب

وحقیقی آشنا شوند تا به دلشان بنشیند وباسخنان خسته کننده ی بعضی روحانی ها دلزده نشوند واز

همین حالا درگیر روزمرگی های من و این زندگی بی سود که هر روزش بدتر از دیروز است نشوند هر

چند تلاش می کنم مطالعه می کنم مخصوصا کتابهای شمارا ولی هیچ سودی ندارد انگار دلمرده شده

ام می دانم که انسان باید بالارود وحیف است که از خداو ایمه دور بماند وباتمام وجود می خواهم که

به آنها وصل شوم ولی نمی توانم از قرآن ودعا دور شده ام چون معرفت ندارم چون دلم می خواهد به

سراغشانکه می روم یک حقیقتی را درک کنم که نمی شود آقای طاهر زاده چه کنم خودم که بیشتر

جوانی ام رفته برای فرزندانم چه کنم تا مانند من نشوند تا خدا را بفهمند عاشقش شوند وبا او وبرای

او زندگی کنندآخه لوح دلشان سفید ونورانی آرزوی دارم مانند من سردرگم این دنیا نباشند 3-شوهرم

فلسفه خوانده است وذهنی دارد با سوالات فراوان که کسی به راحتی نمیتواند قانعش کند مثلا در

ئا نیست می گوید چه شده که آدم به این مورد دکتر سروش می داند که اشتباه می کند ولی مطمِِِ

بزرگی با کتابهایی به آن قشنگی که روی خیلی ها تاثیر می گذاشته وهنوزاز علمش در کتابها استفاده

می شود به چنین تفکراتی رسیده است آیا نمی شود یک جلسه ی خصوصی بگذارید تاشما را ببیند هر

چند سوالاتش را اینترنتی باشما در میان می گذارد ولی شاید تاثیر حضوری رویش بیشتر باشد وکمی

آرام شود چون خیلی اذیت می شود که هنوز به یک ثبات نرسیده با تشکر فراوان

متن پاسخ

باسمه تعالی، سلام علیکم: 1- رویهمرفته سخنان جناب دکتر روازاده قابل اعتماد است بهخصوص که با



متون دینی و سخنان معصوم آشنا هستند. ایشان میفرمایند به جای ماست از دوغ استفاده کنید و

منکر لبنیات نیستند. یا میگویند پنیر را با گردو و به عنوان شام در عصر استفاده کنید 2- کودکانتان را

به خدا بسپارید و سعی کنید با خوشبینی به روحانیت و مقام معظم رهبری«حفظهاالله» و انقلاب

اسلامی و ارادت به حضرت صاحبالزمان«عجلااللهتعالیفرجه» راه درست را در مقابلشان بگشاد

بقیهاش مربوط به خودشان است. خیلی به خودتان سخت نگیرید همینکه تلاش میکنید کانون یک

خانواده را گرم کنید و حق همسرتان را اداء کنید در حال عبادت هستید و به لطف الهی از انوار ملکوت

هِ یَهْدی بِهِ مَنْ یَشاءُ مِنْ عِبادِهِ وَ لَوْ أَشْرَکُوا بهرهمند خواهید شد 3- قرآن میفرماید: «ذلِکَ هُدَى اللَّ

لَحَبِطَ عَنْهُمْ ما کانُوا یَعْمَلُونَ»(سورهی انعام، آیهی 88) این هدایت، هدایت خداست که هر کس از

بندگان خود را بخواهد با آن راهنمایى مىکند! و اگر آنها مشرک شوند، اعمال نیکى که انجام

دادهاند، نابود مىگردد و نتیجهاى از آن نمىگیرند. چون هدایت را هدایتی از طرف خدا معرفی

کرد، هدایت به سوی صراط مستقیم است و باید آن را حفظ کرد تا با شرک آلوده نگردد چون اگر با

شرک ،کفران نعمت کردیم هدایت خود را از ما میگیرد و اعمال ما پوچ و بیثمر میشود. به نظرم راز

انحراف آقای سروش در این آیه نهفته است که نتوانست سروشِ حرکت جوهری بماند و قلب خود را

آلوده به شرک خودبینی کرد و اعمال او حبط شد و نوری برایش نماند تا بتواند حق را از باطل

تشخیص دهد. از چنین خطری باید به خدا پناه ببریم. موفق باشید


